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Som dei fleste veit, har me i år hatt det svært turt,  og deretter dårlige avlingar. Det er då mildt sagt 
svært provoserande at kommunen sin kantslott presterer å slå kantane på dyrka mark. Tildlegare har 
eg vorte irritert over slik "tankalaus" slåing, men i år er eg mektigt provosert.   
 
De som kommune må syta for at nivået på personellet som er ute på oppdrag for dykk er so høgt at 
dei er kompetente nok til å skilja innmark frå utmark!  
 Eg  undrast over kvar hovudet er når det i tillegg er heilt flatt forhaustararreal som vert pussa neråt, 
og ikkje bratte vegkantar..   
 
Det er ei sløsing med resursar å fara med vegpussing der dette ikkje trengst. I stadenfor å køyra i 
2kmt igjennom heile Kopperdal, kan ein i framtida gira opp når ein kjem til dyrka mark, og heller 
sakka av att og pussa litt ekstra der skogen heng inn over vegen.  
 
Me vil helst sleppa å gjødsla graset for at de skal slå da på 10cm høgde fleire gonger... 
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